
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 0321-0002/2017-2 
Datum: 07. 04. 2017 

 

Z A P I S N I K 
 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 29. marca 2017. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil župan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Jožef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja 
KRULEC VIDOVIČ, Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Irena STEPIŠNIK 
PERDIH, Marinka STRAŠEK, David STUPICA, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaž 
ŠTRUKLEC, Jože TRATENŠEK, Davorin VREČKO in Ivan ŽABERL. 
 
Opravičeno odsoten: Gorazd MOČNIK. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 župan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Simona Dobnik (direktorica občinske uprave), Mateja Pilko (vodja 

oddelka za finance in proračun), Damjan Boštjančič (vodja oddelka za družbene 
dejavnosti), mag. Zinka Berk (vodja oddelka za gospodarstvo), Zdenka Kos 
(podsekretarka v oddelku za okolje in prostor), mag. Anita Reich (višja svetovalka v 
oddelku za okolje in prostor), Sergeja Javornik (koordinatorica za odnose z javnostmi) in 
Monja Artnak (administratorka v oddelku za splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Monika Šeligo (Rogaške novice), Saša T. Ocvirk (Novi tednik), Snežana Prebil 
(Štajerski val), Ada Čakš (Kozjansko info), Petra Bezjak (TV Slovenija); 

 Kramar Uroš, Marjan Sternad, Tina Cvahte Ojsteršek, Darja Topolovšek, vsi iz Fakultete 
za logistiko v Celju (prisotni pri 4. točki dnevnega reda); 

 Roman Obrez, pomočnik komandirja Policijske postaje Šmarje pri Jelšah in Krsto 
Krivokapič, vodja policijskega okoliša (prisotna pri 5. točki dnevnega reda); 

 Marko Razboršek, vodja inšpektorata in redarstva (prisoten pri 6. točki dnevnega reda); 
 Katarina Pogačnik in Urša Zakrajšek (prisotni pri 9. in 10. točki dnevnega reda); 
 Jasna Žerak, kandidatka za direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah (prisotna pri 

11. točki dnevnega reda).  
 
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 15 svetnikov. 
 
Župan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil.  
 
 

AD 1. 
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PREDLOG ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnik. 
 
Ugotovljeno je bilo, da na zapisnik ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 15. redne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 18. 01. 2017. 
 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 16. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 15. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2016 – 1. 

in 2. obravnava 
4. Predlog sklepa o sprejemu Celostne prometne strategije občine Šmarje pri Jelšah 
5. Ocena varnostne situacije na območju policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah v letu 

2016 
6. Poročilo o delu Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, 

Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje v letu 2016 
7. Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila 

Šmarske novice v letu 2016 
8. Predlog Odloka o dodeljevanju vrtov v zakup v Občini Šmarje pri Jelšah – 1. 

obravnava 
9. Letno poročilo izvedenih ukrepov iz akcijskega načrta LEK Šmarje pri Jelšah v letu 

2016 
10. Predlog sklepa o sprejemu Strategije razvoja občine Šmarje pri Jelšah 
11. Predlog sklepa o imenovanju nadomestnega člana Sveta JZ Otroški vrtec Šmarje 

pri Jelšah 
12. Predlog sklepa o imenovanju članov Sveta JZ Osnovna šola Šmarje pri Jelšah 
13. Predlog sklepa o določitvi člana za imenovanje v Nadzorni svet OKP Rogaška 

Slatina d.o.o. 
14. Pobude in vprašanja 
15. Razno 
 
Po elektronski pošti so svetniki dva dni pred sejo, torej 27. 03. 2017 prejeli še Predlog za 
razširitev dnevnega reda z dodatno točko in sicer: 
 
Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še dodatno gradivo in sicer: 

- Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah k razširjeni točki dnevnega reda 

- Stališče Odbora za kmetijstvo k 8. točki dnevnega reda 
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- Stališča Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja k 4. točki 
dnevnega reda 

- Poročilo o izvajanju projektov in aktivnosti v občini. 
 
Župan je na podlagi 32. člena poslovnika občinskega sveta predlagal razširitev dnevnega 
reda z naslednjo točko: Predlog sklepa o soglasju k imenovanju direktorja JZ 
Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah. 
Predlagal je, da se zadeva uvrsti na 11. točko dnevnega reda, ostale točke dnevnega reda 
pa se ustrezno preštevilčijo. 
  
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
 
David Stupica je predlagal županu, da se 7. točka dnevnega reda, kjer bo obravnavano 
Poročilo o delu uredniškega odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske 
novice v letu 2016, razširi tudi na delovanje tega časopisa v letu 2017 in v bodoče. 
 
Župan je dejal, da se bo o tem predlogu razpravljalo v sklopu 7. točke dnevnega reda.  
 
Drugih predlogov za spremembo dnevnega reda s strani svetnikov ni bilo, zato je župan dal 
na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme razširjen predlog dnevnega reda 16. 
redne seje. 
 
Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 

Župan je svetnike obvestil, da so sklepi 15. redne seje realizirani in so navedeni v zapisniku 
seje občinskega sveta.  

 
 

AD 3. 
 

PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA 
LETO 2016 – 1. IN 2. OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Mateja Pilko je v imenu oddelka za finance in proračun, podala obširno obrazložitev.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Marinka Strašek, Irena Stepišnik Perdih, Branka Kovačič in David Stupica.  
 
Marinka Strašek je dejala, da je bilo obrazloženo in iz gradiva razvidno, da je zelo veliko 
prerazporeditev proračunskih sredstev v letu 2016 v primerjavi s preteklimi leti. 
 
Mateja Pilko je pojasnila, da so bile prerazporeditve v preteklih letih drugače prikazane.  
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Irena Stepišnik Perdih je vprašala, kdaj je potreben rebalans proračuna in kdaj se lahko 
prerazporeditve opravijo znotraj področij proračunske porabe. 
 
Mateja Pilko je pojasnila, da so v proračunskem priročniku navodila o opravljanju 
prerazporeditev. O prerazporeditvah med področji proračunske porabe odloča župan, na 
predlog neposrednega uporabnika. Maksimalni dovoljeni obseg prerazporeditev je 20 %. 
 
Branka Kovačič je podala pobudo, da se v mesecu oktobru naredi rebalans proračuna. 
 
Župan je pojasnil, da, če se bo pojavila potreba, bo pripravljen tudi rebalans proračuna.  
 
David Stupica je dejal, da je opazil, da je v gradivu veliko prerazporeditev, vendar pa zaupa 
strokovnim službam pri pripravi le-teh. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je sprejel Zaključni račun proračuna Občine 

Šmarje pri Jelšah za leto 2016.  

 

Navzočnost se ni spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.   
 
Sklep je bil sprejet.  
 

 

AD 4. 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU CELOSTNE PROMETNE STRATEGIJE OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 

Seji so se pridružili predstavniki Fakultete za logistiko iz Celja: Uroš Kramar, Marjan Sternad, 
Tina Cvahte Ojsteršek in Darja Topolšek.  
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, na mize pa so prejeli še stališča 
Odbora za komunalno dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. 
 
Župan se je v uvodu zahvalil mag. Aniti Reich, Sergeji Javornik in Razvojni agenciji Sotla pri 
vseh aktivnostih za izdelavo strategije. 
 
Mag. Anita Reich je povzela kronološko predstavitev Celostne prometne strategije (CPS) in 
aktivnosti, ki so se odvijale v tem času. 
 
Uroš Kramar je predstavil pomen izdelave CPS, vizijo in strateške cilje. 
 
Bogdan Nunčič, predsednik odbora za komunalno dejavnost urejanje prostora in varstvo 
okolja je povedal, da so svetniki prejeli na mize pisno stališče odbora glede CPS. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali sta Tea Devin in Irena Stepišnik Perdih. 
 
Tea Devin je pohvalila dobro delo članov projektne skupine in dejala, da je bila aktivna 
udeleženka pri njihovih aktivnostih. 
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Irena Stepišnik Perdih je dejala, da je na odboru bilo zastavljeno vprašanje glede časovnice, 
ki je v teh preglednicah in kandidiranja na razpise. Vprašala je, ali so kakšne tolerance, da ne 
bo potrebno na občinskem svetu sprejemati posamezne spremembe glede časovnice ali ne. 
 
Uroš Kramar je pojasnil, da se bo dalo vse skupaj prilagoditi, nadzorna skupina bo morala 
spremljati izvajanje, ne bo pa potrebno na občinskem svetu sprejemati spremembe. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Celostno prometno strategijo občine 
Šmarje pri Jelšah. 
 

Navzočnost se je spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.   
 
Sklep je bil sprejet.  
 
 

AD 5. 
 

OCENA VARNOSTNE SITUACIJE NA OBMOČJU POLICIJSKEGA OKOLIŠA ŠMARJE 
PRI JELŠAH V LETU 2016 

 

Seji sta se pridružila Roman Obrez, pomočnik komandirja Policijske postaje in Krsto 
Krivokapič, vodja policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Roman Obrez je podal kratko poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Bogdan Nunčič, Zdenka Orač, Irena Stepišnik Perdih in Jožef Čakš. 
 
Bogdan Nunčič je vprašal, koliko kazni letno zapišejo na policiji za odmetavanje smeti iz 
vozil. 
 
Roman Obrez je pojasnil, da je teh kazni malo, lahko pa vsak posameznik nastopi kot priča v 
postopku. 
 
Zdenka Orač je izpostavila veliko vlomov v zadnjem času na našem območju. 
 
Roman Obrez je pojasnil, da je policija o teh zadevah javnost že obvestila tudi z člankom v 
Rogaških novicah, veliko pozornost pa je potrebno nameniti samozaščiti in ukrepanju. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala, kaj so to kršitve zakona o osebni izkaznici. 
 
Jožef Čakš je vprašal, kako je z begunci na našem območju. 
 
Krsto Krivokapič je dejal, da ne pričakujejo navala beguncev, so pa v pripravljenosti. 
 
Sprejet je bil naslednji 
 
SKLEP: 
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Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z oceno varnostne situacije na 

območju policijskega okoliša Šmarje pri Jelšah v letu 2016. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 8 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta predlagal spremembo vrstnega reda 

obravnave točk dnevnega reda in sicer tako, da se zaradi prisotnosti poročevalca pri 6. točki 

dnevnega reda obravnava najprej 7. točka dnevnega reda. 

 

 

AD 7. 
 

POROČILO O DELU UREDNIŠKEGA ODBORA IN FINANČNEM POSLOVANJU 
OBČINSKEGA GLASILA ŠMARSKE NOVICE V LETU 2016 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Sergeja Javornik, odgovorna urednica, je podala poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Maja Špes, David Stupica, Ivan Žaberl, Mimica Kidrič, Zdenka Orač, Davorin 
Vrečko, Jožef Čakš, Benja Krulec Vidovič, Marinka Strašek, Bogdan Nunčič in Irena 
Stepišnik Perdih. 
 
Maja Špes je pohvalila kratko, jedrnato in zelo pregledno poročilo. Dejala je, da so občani  
zelo zadovoljni z občinskim glasilom, in želi, da se s takšnim delom tudi v bodoče nadaljuje.  
 
David Stupica je podal svoje mnenje. Izpostavil je članek v Novem tedniku 9. 3. 2017 o 
medijih in pomen družbene odgovornosti medijev. V nadaljevanju je še izpostavil, da je bil v 
Šmarskih novicah št. 7 tudi sam omenjen. 
Predlagal je, da strokovne službe občine Šmarje pri Jelšah do priprave proračuna za leto 
2018 pripravijo predlog za prenos občinskega glasila na novoustanovljeni Javni zavod za 
turizem šport in mladino. Obrazložil je, da bi s tem zmanjšali stroške, ker bi zavod dobil manj 
sredstev in bi s tem moral razliko pokriti s tržnimi oglasi.  
 
Ivan Žaberl je želel pojasnilo o odstopu treh članic uredniškega odbora. 
 
Sergeja Javornik je odgovorila, da je prejela odstopne izjave treh članic, razlogov nobena ni 
pojasnila in tudi ni zavezana v skladu z odlokom. 
 
Mimica Kidrič je v uvodu povedala, da je z veseljem sprejela sodelovanje v uredniškem 
odboru in da si je neprestano prizadevala, da bi bil ta časopis mesečnik, da bi bila vsebina 
malce drugačna, da bi bil bolj razgiban, da bi v njem pisali in poročali o mnogih dogodkih in 
prireditvah, ki so v naših krajih. Izpostavila je, da je odgovorni urednici napisala izjavo o 
odstopu z mesta članice uredniškega odbora in da se je urednica s tem strinjala. Izpostavila 
pa je tudi, da je v št. 7 uvodnika odgovorne urednice med drugim zapisano tudi to, da bo 
kljub menjavam članic ali pa prav zaradi njih glasilo boljše. 
 
Zdenka Orač, ki je odstopila z mesta članice uredniškega odbora, je pojasnila, da so bile seje 
uredniškega odbora zelo težke, komunikacija je bila zelo slaba, niso našli skupnega mnenja 
z urednico glasila. Izpostavila je, da jo je motil izgled glasila, želela je, da se časopis izboljša, 
da je bolj pregleden in drugačen. Enako kot Mimica Kidrič je izpostavila stavek v uvodniku 
glasila št. 7, ki se ji zdi precej neetičen. 
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V nadaljevanju je podprla predlog, ki ga je podal David Stupica.  
 
Davorin Vrečko je menil, da so Šmarske novice dosegle svoj namen, dosežen je velik 
napredek. Omenil je občinsko spletno stran, ki je v prenovi, in facebook občine. Čestital je 
Sergeji Javornik in celotni sestavi starega in novega uredniškega odbora in zaželel uspešno 
delo še naprej. 
 
Jožef Čakš je vprašal, kdo bo v prihodnje pripravljal članke o dogodkih, ki se odvijajo v okviru 
knjižnice, glede na to, da je Jana Turk Šulc, ki je bila članica uredniškega odbora, odstopila. 
Omenil je slovesnost ob slovenskem kulturnem prazniku, novinarsko konferenco, odprtje 
muzeja in poudaril, da bi takšni dogodki morali biti zabeleženi v glasilu.  
 
Mimica Kidrič je še izpostavila, da so člani uredniškega odbora želeli, da bi bile Šmarske 
novice bolj ažurne, tekoče.  
 
Benja Krulec Vidovič je dejala, da občani pogrešajo besedo župana, in vprašala, kako je to 
določeno. 
 
Marinka Strašek je predlagala, da bi se pomembnih prireditev, občnih zborov društev, 
organizacij, krajevnih skupnosti udeležil nekdo znotraj časopisa, da bi bilo to zabeleženo tudi 
v glasilu. 
 
Sergeja Javornik je podala pojasnila. Povedala je, da tako javni zavod Otroški vrtec, kot javni 
zavod OŠ Šmarje pri Jelšah v zadnjih številkah glasila objavljajo prispevke na dveh straneh, 
vsak zavod posebej, prispevke pa za vsako izdajo redno pripravljajo sami, takšna je tudi 
usmeritev programske zasnove občinskega glasila. Poudarila je, da je občinsko glasilo medij, 
ki je vpisan v Razvid medijev Ministrstva za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno 
številko 2015.  
V nadaljevanju je spomnila, da so bile na 1. seji uredniškega odbora časopisa lani sprejete 
obveznosti in dolžnosti članov uredniškega odbora, poimensko je bilo določeno, kdo od 
članov je za kaj zadolžen. Izpostavila je, da ni naloga odgovorne urednice, niti članov 
uredniškega odbora, da pišejo novinarske prispevke. Želja je, da se v občinskem glasilu 
pojavlja s prispevki čim več različnih avtorjev, medij, v katerem so prispevki samo enega 
avtorja, namreč ni berljiv in ni verodostojen. Pojasnila je, da njeno delo ne zajema 
novinarskega pokrivanja dogodkov za vse ustanove, društva in klube v občini. Uredniški 
odbor zato pričakuje in želi, da se društva sama predstavljajo v Šmarskih novicah in tako 
medij sprejmejo in izkoristijo kot brezplačen promocijsko-informativni kanal. 
 
Bogdan Nunčič je dejal, da razume, da moramo spremeniti odlok, Irena Stepišnik Perdih pa 
je dodala, da je občinski svet sprejel odlok, vendar ga pa ni pripravil. 
 
David Stupica je predlagal, da občinski svet sprejme še dodaten sklep, da strokovne službe 
Občine Šmarje pri Jelšah do priprave proračuna za leto 2018 pripravijo predlog za prenos 
občinskega glasila Šmarskih novic na Javni zavod za turizem, šport in mladino Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Po razpravi je župan dal predlog Davida Stupice na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s poročilom o delu uredniškega 

odbora in finančnem poslovanju občinskega glasila Šmarske novice v letu 2016. 

 

Strokovne službe Občine Šmarje pri Jelšah do priprave proračuna za leto 2018 

pripravijo predlog za prenos občinskega glasila na Javni zavod za turizem, šport in 

mladino Šmarje pri Jelšah. 

 



 stran 8 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

AD 6. 

 
POROČILO O DELU MEDOBČINSKEGA INŠPEKTORATA IN REDARSTVA OBČIN 

ROGAŠKA SLATINA, ROGATEC, PODČETRTEK, ŠMARJE PRI JELŠAH IN KOZJE V 
LETU 2016 

 
Seji se je pridružil Marko Razboršek, vodja inšpektorata in redarstva.  
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Marko Razboršek je podal poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Janko Šket, Bogdan Nunčič, Irena Stepišnik Perdih in Ivan Žaberl 
 
Janko Šket je izpostavil precej odpadkov v strugi potoka Mestinje – Stranje in vprašal kdo je 
pristojen za čiščenje tega in na koga se lahko občani obrnejo.  
 
Marko Razboršek je odgovoril, da so vodotoki v upravljanju ARSO, po Zakonu o vodah pa so 
dolžni lastniki priobalnih zemljišč redno čistiti grmovje in odpadke.  
 
Bogdan Nunčič je vprašal koliko kršiteljev, ki odlagajo odpadke kar iz avtomobila ob cesti, je 
bilo do sedaj kaznovanih s strani inšpektorata. 
 
Marko Razboršek je pojasnil, da kaznovanih ni bilo. 
 
Irena Stepišnik Perdih je dejala, da obstaja predpis, ki varuje prijavitelja, kar pomeni, da bi ta 
podatek moral biti tudi varovan. 
 
Marko Razboršek je potrdil, da Zakon o inšpekcijskem nadzoru varuje prijavitelja. 
 
Ivan Žaberl je vprašal ali je bila tudi s strani inšpektorjev podana kakšna pobuda, da bi se ta 
zakonodaja spremenila. 
 
Marko Razboršek je pojasnil, da so pobude bile dane, ni pa še jasno kaj od tega bo sprejeto. 
  
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil s poročilom o delu 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek,  

Šmarje pri Jelšah in Kozje v letu 2016. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 

Župan je v skladu s Poslovnikom občinskega sveta ponovno predlagal spremembo vrstnega 

reda obravnave točk dnevnega reda in sicer tako, da se zaradi prisotnosti poročevalcev pri 
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9., 10. in 11. točki dnevnega reda obravnavajo najprej te točka dnevnega reda, nato pa 

ostale. 

 
 

AD 9. 
 

LETNO POROČILO IZVEDENIH UKREPOV IZ AKCIJSKEGA NAČRTA LEK ŠMARJE PRI 
JELŠAH V LETU 2016 

 
Seji sta se pridružili Katarina Pogačnik in Urša Zakrajšek iz podjetja Envirodual d.o.o. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Katarina Pogačnik je podala poročilo. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih 

ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta Občine Šmarje pri 

Jelšah v letu 2016. 

 
Navzočnost se je spremenila (17 svetnikov). 
ZA je glasovalo 17 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 10. 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREJEMU STRATEGIJE RAZVOJA OBČINE ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Pri točki ostajata zunanji poročevalki Katarina Pogačnik in Urša Zakrajšek iz podjetja 
Envirodual d.o.o. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Anita Reich je povzela vse aktivnosti, ki so se odvijale od začetka priprave Strategije 
razvoja občine Šmarje pri Jelšah do danes. 
 
Katarina Pogačnik in Urša Zakrajšek sta predstavili vizijo, strategijo in strateške projekte. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Anita Čebular, Tea Devin, Jožef Čakš, Davorin Vrečko, Irena Stepišnik 
Perdih, Janko Šket, Branka Kovačič in David Stupica. 
 
Anita Čebular je izpostavila, da Strategije razvoja občine Šmarje pri Jelšah niso obravnavali 
odbori in komisije in bi bilo prav, da bi jo obravnavali. Dejala je, da v Strategiji pogreša 
ukrepe za dosego ciljev. 
 
Tea Devin je dodala, da gre za operacionalizacijo teh ciljev. 
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Jožef Čakš je izpostavil lokalni program za kulturo in sicer kulturno dediščino. Vprašal je ali 
je izdelovalec strategije pri tej raziskavi sodeloval z Zavodom za kulturno dediščino Celje 
glede obnove kulturnih spomenikov ter opozoril, da se pri tem programu ne navajajo viri. 
 
Katarina Pogačnik je povedala, da je bil Zavod za kulturno dediščino Celje pozvan in 
obveščen, vprašalniki so bili poslani, povabljeni so bili na vse delavnice, končni dokument pa 
jim ni bil poslan.  
 
Davorin Vrečko je menil, da je ta Strategija dokument kot osnova za vizijo za prijavo na 
razpise, za vse ostalo pa bo odgovoren novoustanovljeni zavod, ki bo to strategijo 
nadgrajeval ali spreminjal. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala ali bodo odbori in komisije še obravnavali Strategijo 
razvoja občine Šmarje pri Jelšah ter od kod izhodiščni podatki, ki so zapisani v strategiji. 
 
Katarina Pogačnik je podala pojasnila. 
 
Janko Šket je opozoril, da ne bo v Strategiji zapisan naravni bazen. 
 
Katarina Pogačnik je pojasnila, da bo v Strategiji zapisan le bazen.  
 
Branka Kovačič je predlagala, da naj strategijo obravnavajo še odbori in komisije, njihove 
dopolnitve pa naje se nato vnesejo v strategijo. 
 
Irena Stepišnik Perdih je nasprotovala temu predlogu. 
 
David Stupica je predlagal, da naj se pripombe umestijo po sklicu odborov na naslednji seji.  
 
Po razpravi svetnikov je župan v skladu s Poslovnikom občinskega sveta točko umaknil z 
dnevnega reda. 
 
 

AD 11. 
 

PREDLOG SKLEPA O SOGLASJU K IMENOVANJU DIREKTORJA JZ ZDRAVSTVENI 
DOM ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Seji se je pridružila Jasna Žerak, kandidatka za direktorja JZ Zdravstveni dom Šmarje pri 
Jelšah.  
 
Gradivo za to razširjeno točko so svetniki prejeli dne 27. 03. 2017 po e-pošti in tudi pred sejo 
na mize. 
 
Župan je predlagal, da Jasna Žerak občinskemu svetu predstavi svoj program dela in razvoja 
Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah.  
 
Jasna Žerak je predstavila svoj program dela Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah za 
mandatno obdobje 2017- 2021. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Zdenka Orač, Jožef Čakš, Irena Stepišnik Perdih in Matjaž Štruklec. 
 
Zdenka Orač je izrazila bojazen, da bi se v primeru nove direktorice sedež zavoda oziroma 
reševalne službe preselil v Rogaško Slatino. Vprašala je, kje kandidatka vidi deficit 
posameznih storitev v posameznih občinah.  
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Jasna Žerak je odgovorila, da je neodvisni kandidat in da brez soglasja vseh občin in 
pristojnega ministrstva ni mogoče spreminjati sedež zavoda, prav tako pa to ni v njeni 
pristojnosti. Pojasnila je še, da vidi deficit predvsem na delovanju zdravja otrok in zdravja 
starostnikov, veliko priložnosti pa vidi tudi na preventivi.  
 
Jožef Čakš je omenil, da je večina, kar v programu dela obljublja kandidatka, že narejenega 
in da manjka primerjalna predstavitev programa.  
 
Jasna Žerak je pojasnila, da je pregledala delovanje vseh javnih zavodov v Sloveniji in 
šmarski je najmanj ambiciozen. Potrebno še veliko izboljšanja na področju spletne 
komunikacije zavoda. 
 
Irena Stepišnik Perdih je želela pojasnilo glede strokovnega naziva kandidatke, le-ta ji je 
pojasnila, da je magistrica poslovnih ved. 
 
Matjaž Štruklec je vprašal, na kakšen način bi dosegli daljšanje časovne dostopnosti. 
 
Jasna Žerak je pojasnila, da pričakuje predvsem odzive s strani občanov, dejansko pa so 
potrebe po tem.  
 
Župan se je Jasni Žerak zahvalil za predstavitev programa dela Zdravstvenega doma Šmarje 
pri Jelšah. 
 
Jasna Žerak je zapustila sejo, občinski svet pa je nadaljeval z obravnavo. 
 
Župan je predlagal, da predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
poda predlog sklepa, ki so ga prejeli svetniki na mize.  
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije. Komisija predlaga občinskemu svetu, da se poda soglasje k 
imenovanju Jasne Žerak za direktorico JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah. 
 
Župan je povedal, da je predlog glede kandidatke že usklajen na kolegiju županov.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali sta Mimica Kidrič in Janko Šket.  
 
Mimica Kidrič je kot članica sveta JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah pojasnila stališče 
zadnje seje sveta zavoda, da se podaljša v.d. direktorici Ireni Nunčič za tako dolgo, da se še 
5. razpis za direktorja ZD pripelje do konca. Poudarila je, da sedanji v.d. direktorici Ireni 
Nunčič  svet zavoda ZD Šmarje pri Jelšah ni očital slabega dela, ji priznava dobro 
organizacijo zdravstva, vključno z reševalno službo, vendar pa se je vse to dogajalo na 
podlagi slabih odnosov direktorice do zaposlenih. Povedala je, da je svet zavoda ZD Šmarje 
pri Jelšah na zadnji seji po 5. razpisu izglasoval za direktorico Jasno Žerak, v želji, da se ta 
agonija v šmarskem zdravstvenem domu vendarle konča.  
 
Janko Šket je na podlagi 47. člena Poslovnika občinskega sveta predlagal tajno glasovanje, 
ker je želel, da se vsak svetnik samostojno odloči.  
 
Po razpravi je župan dal predlog Janka Šketa na glasovanje 
 
PREDLOGA SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah odloča o predlogu sklepa o soglasju k 
imenovanju direktorice JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah s tajnim glasovanjem. 
 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
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ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Pred izvedbo tajnega glasovanja je Simona Dobnik podala navodila glede tajnega 
glasovanja. Tajno glasovanje vodi in ugotavlja izid Komisija za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja. 
 
Simona Dobnik je izročila vsem članom občinskega sveta glasovnice, kar je potrdil član 
občinskega sveta s podpisom v volilni imenik.  
 
Župan je na podlagi 51. člena Poslovnika občinskega sveta pred začetkom glasovanja ob 
20.10 uri določil čas glasovanja in sicer 5 minut. 
Pri glasovanju v drugem prostoru je bila zagotovljena tajnost glasovanja. Glasovnice so člani 
občinskega sveta oddali v glasovalno skrinjico. 
 
Po končanem glasovanju je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja ob 20.15 
uri ugotavljala izid tajnega glasovanja o predlogu sklepa o soglasju k imenovanju direktorice 
JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah, ki glasi:  
»Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju Jasne Žerak, stanujoča 
Vegova ulica 15, 3250 Rogaška Slatina, za direktorico JZ ZD Šmarje pri Jelšah za mandatno 
obdobje 2017-2021«. 
O ugotovitvi rezultatov se je vodil zapisnik, ki so ga podpisali vsi člani komisije. 
 
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Branka Kovačič je po 
ugotovitvi rezultatov objavila izid glasovanja na seji sveta. 
 
O predlogu sklepa se je glasovalo tako, da se je obkrožila beseda »ZA« ali beseda 
»PROTI«. 
Število razdeljenih glasovnic: 18 
Število oddanih glasovnic: 18 
Število neveljavnih glasovnic: 2 
Število veljavnih glasovnic: 16 
Število glasov 
ZA 12 
PROTI 4 
 
Ker je bilo več glasov ZA kot PROTI je bil sprejet 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah daje soglasje k imenovanju Jasne Žerak, 

stanujoča Vegova ulica 15, 3250 Rogaška Slatina, za direktorico JZ ZD Šmarje pri 

Jelšah za mandatno obdobje 2017-2021. 

 
 
Župan je na podlagi 28. člena Poslovnika občinskega sveta za vodenje seje v nadaljevanju 
pooblastil podžupana Davorina Vrečka in zapustil sejo. 
 
 

AD 12. 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU NADOMESTNEGA ČLANA SVETA JZ OTROŠKI 
VRTEC ŠMARJE PRI JELŠAH 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
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Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 21. 3. 2017. 
 
Podžupan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je podžupan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnico ustanoviteljice v Svet 

JZ Otroški vrtec Šmarje pri Jelšah imenujo go. Zdenko Orač, stan. Stranje 5, 

3240 Šmarje pri Jelšah, za preostanek mandatnega obdobja 2014 – 2018. 

2. Mandat nastopi imenovana z dnem sprejema tega sklepa in traja do izteka 

mandata Sveta v mandatnem obdobju 2014 – 2018. 

 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 13. 
 

PREDLOG SKLEPA O IMENOVANJU ČLANOV SVETA JZ OSNOVNA ŠOLA ŠMARJE 
PRI JELŠAH 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 21. 3. 2017. 
 
Župan je na podlagi 28. člena Poslovnika občinskega sveta ponovno prevzel vodenje seje. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah imenuje v Svet JZ Osnovna šola Šmarje 

pri Jelšah kot predstavnike ustanoviteljice Občine Šmarje pri Jelšah go. Branko 

Kovačič, stan. Grobelno 17a, 3231 Grobelno, go. Benjo Krulec Vidovič, stan. 

Spodnja Ponkvica 8b, 3231 Grobelno in g. Marka Ribiča, Hajnsko 10, 3253 

Pristava pri Mestinju, za mandatno obdobje 2017 – 2021. 

2. Mandat nastopijo imenovani z dnem konstitutivne seje Sveta JZ in traja do 

izteka mandata Sveta JZ Osnovne sole Šmarje pri Jelšah. 

 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 14. 
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PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI ČLANA ZA IMENOVANJE V NADZORNI SVET OKP 
ROGAŠKA SLATINA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 21. 3. 2017. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah predlaga Skupščini OKP Rogaška Slatina 

d.o.o., da v Nadzorni svet OKP Rogaška Slatina d.o.o. kot predstavnika ustanoviteljice 

Občine Šmarje pri Jelšah imenuje g. Janka Šketa, stan. Belo 12, 3240 Šmarje pri 

Jelšah, za mandatno obdobje štirih let.  

 
Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po končanem glasovanju je župan predlagal, da Janko Šket, kot predstavnik ustanoviteljice, 
poroča o sklepih s sej Nadzornega sveta OKP na naslednjih sejah občinskega sveta.  
 
 

AD 8. 
 

PREDLOG ODLOKA O DODELJEVANJU VRTOV V ZAKUP V OBČINI ŠMARJE PRI 
JELŠAH – 1. OBRAVNAVA 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, na mize pa so prejeli še stališče 
Odbora za kmetijstvo. 
 
Župan je v uvodu pojasnil pomen pristopa k urejanju vrtičkarstva v občini Šmarje pri Jelšah.  
 
Mag. Zinka Berk, vodja oddelka za gospodarstvo, je predstavila odlok. 
 
Franc Namurš, predsednik odbora za kmetijstvo, je podal stališče odbora. Odbor je 
predlagal, da se odlok sprejme po skrajšanem postopku. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Branka Kovačič, Irena Stepišnik Perdih, Tea Devin in Janko Šket.  
 
Branka Kovačič je vprašala kakšen je interes za vrtičkarstvo s strani občanov. 
 
Mag. Zinka Berk je odgovorila, da je interes, oddanih bo 16 vrtov. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala ali bo ta odlok veljal za vse primere, ko naj bi bili vrtički na 
občinskem zemljišču. 
 
Mag. Zinka Berk je odgovorila, da se bo ta odlok kasneje uporabljal za vse urejene vrtovne 
površine, ki jih je uredila Občina Šmarje pri Jelšah.  
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Župan je predlagal, da se odlok dopolni z določbo, ki bo definirala uporabo odloka le na tiste 
urejene površine vrtov, ki so v lasti občine in jih je uredila občina.  Simona Dobnik predlaga, 
da se v odlok doda nov 16. člen, ki se glasi: »Ta odlok se uporablja za urejene vrtovne 
površine, ki jih je uredila Občina Šmarje pri Jelšah.«  
 
Tea Devin je vprašala, kako je občinska uprava ugotovila, da so iz Celjske ceste 2 in 4 bili 
uporabniki vrtov, menila je, da so bili vsi iz Celjske ceste 18. 
 
Mag. Zinka Berk je podala pojasnilo. 
  
Janko Šket je pohvalil odlok o dodeljevanju vrtov v zakup v občini Šmarje pri Jelšah, ponudil 
pa je pomoč pri iskanju dodatnih zemljišč za ureditev vrtičkov, če bo povpraševanje po 
zemljiščih veliko.  
 
Po razpravi je župan predlagal, da se sprejme odlok po skrajšanem postopku in dal najprej 
na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o dodeljevanju vrtov v zakup  

     v občini Šmarje pri Jelšah po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

Po izglasovanem prvem sklepu je župan dal še na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA:  

 

Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o dodeljevanju vrtov v zakup v  

     Občini Šmarje pri Jelšah tako, da se za 15. členom in pred zadnjim členom doda nov  

16. člen, ki se glasi: 

Ta odlok se uporablja za urejene vrtovne površine, ki jih je uredila Občina Šmarje pri 

Jelšah. 

 

Navzočnost se ni spremenila (18 svetnikov). 
ZA je glasovalo 18 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 
AD 15. 

 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
 

- svetnik Bogdan Nunčič je predlagal, da se v proračun ali NRP za prihodnje leto 
uvrsti Izvennivojsko križanje ceste Stranje – Belo na Smehovem hribu 

 
Župan je pojasnil, da je potrebno zagotoviti sredstva, projekti se zaključujejo, v jeseni 
pa naj bi že prišlo do odkupa zemljišč.  
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- svetnica Marinka Strašek je predlagala, da ko se bo urejalo križišče v Mestinju, 
se uredi še javna razsvetljava od Jagra Mestinje do Smeha. 

 
Župan je podal odgovor. 
 
- svetnik Ivan Žaberl je potrdil 2. stališče odbora za komunalno dejavnost, urejanje 

prostora in varstvo okolja in sicer, da če bo ugotovljen prihranek pri zimskem 
vzdrževanju cest, da se le-ta nameni za investicijsko vzdrževanje cestne 
infrastrukture po vseh krajevnih skupnostih. Podal je še pobudo, da se letošnji 
izlet članov občinskega sveta izvede še z obiskom podjetnikov po občini Šmarje 
pri Jelšah. 

 
Župan je odgovoril, da je odgovor k 2. točki sprejetih stališč odbora bil v pisni obliki 
podan pred sejo občinskega sveta na mize.  

 
- svetnica Maja Špes je vprašala ali je res, kar sliši od občanov, da bi se naj na 

lokaciji, kjer bi se gradila varovana stanovanja v Šmarju pri Jelšah, gradila 
nadomestna cerkev. 

 
         Župan in Irena Stepišnik Perdih sta odgovorila, da te informacije nimata.  

 
- svetnica Branka Kovačič je izpostavila ureditev pločnika Završe – Grobelno in 

vprašala zakaj se en del odseka pločnika trenutno ne ureja. 
 

          Župan je pojasnil, da se bo pločnik uredil, spremenil se bo uvoz v Završe, otvoritev s  
          strani Direkcije RS za ceste pa bo prve dni v mesecu juniju.  
 

- svetnica Irena Stepišnik Perdih je vprašala, zakaj ni odgovora na vprašanje 
glede povečanja velikosti novih prostorov občinske uprave in prosila za odgovor. 

 
Župan je podal takojšnje pojasnilo, da je odgovor na vprašanje popolnoma enak kot 
je bil v gradivu 1. izredne seje občinskega sveta, ki je bila dne 13. 6. 2016. 
 
- svetnik Jožef Čakš je spomnil, da se je zaradi urejanja prostorov za Upravno 

enoto Šmarje pri Jelšah poročna soba z vso opremo trenutno premestila v muzej 
baroka. Predlagal je, da se v prihodnje za poroke nameni prostor v Šmarskem 
hramu ali Skazovi hiši. 

  
          Župan je odgovoril, da kandidiramo na skupnem razpisu Slovenija Hrvaša za Skazovo   
          hišo, projekt sanacija fresk, ureditev stopnišč, tako, da je za te namene kot varianta v 
          avli v Skazovi kleti zelo primerna. 
 

- svetnik Matjaž Štruklec je spomnil, da se urejanje čistilne naprave v Mestinju 
zaključuje, zato ga je zanimalo, kdaj se bo začelo urejanje čistilne naprave v 
Grobelnem. 

 
Župan je ogovoril, da so projekti v zaključni fazi. Lokacija čistilne naprave v 
Grobelnem naj bi bila v trikotniku med glavno cesto in cesto za Završe in bivšo progo, 
kjer bo zemljišče brezplačno odstopil Direktorat za regionalni razvoj v sodelovanju z 
Direktoratom za infrastrukturo. Gre za zemljišče v velikosti 7.000 m2, za čistilno 
napravo in deponijo pa se potrebuje 3.000 m2. 

 
- svetnica Benja Krulec Vidovič je pohvalila predlog župana, da bodo v prihodnje 

gradiva občinskega sveta  manj obsežna in seje pogosteje. 
 

 
 

AD 16. 
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RAZNO 
 

Župan je dejal, da so svetniki pred sejo na mize prejeli Poročilo o izvajanju projektov in 
aktivnosti v občini in seznam aktivnih dogodkov v mesecu aprilu 2017. 
 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 16. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je župan ob 20.50 sejo končal. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                       Stanislav ŠKET 


